
Skolebestyrelsesmøde d. 19. sept. kl. 18.30 – 21.00 afd. Kirkeby.

Foreløbigt referat:
Fraværende: Louise, Jesper C, Annie.
Dagsorden:

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt

2. Godkendelse af dagsorden. Godkendt

3. Opfølgning fra sidste møde.

4. Orientering:

a. Formand: Der har været dialogmøde omhandlende den kommende omstrukturering i
skolevæsenet og de nye ressourcefordelingsprincipper. Se også punkt 7.

b. Elevråd: Brev fra 9. årgang ansøgning om at tilladelse til at forlade skolen i 12 pausen. Lærke
oplæste en meget velskrevet og velbegrundet ansøgning. Den sættes på som punkt på næste
bestyrelsesmøde. Elevrådet vil lave turneringer klasserne imellem i den store pause. Årgangene
har talt om, hvordan de er kommet i gang med skoleåret. – Elevrådet er fremkommet med ideer til
Skoleaftenen i Stenstrup. Talt om toiletterne og hvordan man kan forbedre oplevelsen af
toiletbesøg. – Talt om udvalget i Boden. (Se i øvrigt referatet fra elevrådet). Det lille elevråd har
ikke holdt møde endnu.

c. Medarbejdere: Boel fortæller fra indskolingen: Der har været toiletuge i indskolingen med fokus
på at holde toiletterne rene og pæne og huske at vaske hænder efter toiletbesøg. I november er
der kulturnat dag, hvor temaet er ”Otto er et næsehorn”. Andreas fortæller: Lærerne samarbejder i
fagteams nogle onsdage hen over skoleåret med henblik på at få skabt røde tråde gennem hele
skoleforløbet i de forskellige fag. Andreas har fået sat projektet ”Grønt flag” i gang også i
indskolingen. Udskolingen har prøvet at finde de gode bakterier i naturen.

d. Ledelsen: PN: Der afholdes ansættelsessamtaler på fredag på den ledige lærerstilling. Der er 40
ansøgninger, heraf er 4 kandidater indkaldt til samtale. Vi forventer at kunne tilbyde ansættelse til
en af disse på fredag. Tanja kan desværre ikke deltage i ansættelsesudvalget alligevel. Skolernes
motionsdag er under planlægning. JL: Vi vil snarest opslå en 20 timers pædagogstilling. Der skal
findes en skolebestyrelsesrepræsentant til ansættelsesudvalget. Tanja vil gerne deltage. Der er
forventning om, at vores specialklasse vil blive foreslået udfaset til sommerferien på grund af et
forventeligt meget lille antal elever.

e. Øvrige:

5. SKBs forretningsorden. Drøftelse og vedtagelse af revideret forretningsorden. Se bilag. Vedtaget.

6. Dialogmøde med B&U d. 12. sept. Orientering + tilbagemelding vedr. mulige temaer, punkter til
kommende dialogmøder. Gode ideer skal fremsendes meget hurtigt til B&U. Bestyrelsen har ikke
lige gode ideer.



7. Fagligt og økonomisk bæredygtige skoler høringssvar. Høringssvar til forslaget fra B&U. følg link
http://portal.svendborg.dk/SitePages/Home.aspx?RootFolder=%2Fdagsordener%2FB%
C3%B8rne%2D%20og%20Ungeudvalget%20%28%C3%85ben%29%2F2018%2F05%2
D09%2D2018%2FReferat%20%28%C3%85ben%29&FolderCTID=0x0120005983CB6C
54715048AA4C81D0CAB04896009BC98E64963661469862A187FF42BB7B&View={379
3E986-5C71-40A7-8019-F38A3E43F653} Skolebestyrelsen anbefaler forslaget, og 
synes det virker mere retfærdigt end den nuværende model. Der er nu mindre forskel i 
skolernes råderum. Tanja udfylder hørings skabelonen og sender den til JL i uge 40. 

8. Lærerens Dag 2018. Drøftelse af brev sendt til skolebestyrelsen. Bilag vedhæftet Bestyrelsen
(Tanja) sørger for brød til lærerne.

9. Issø skolens værdiregelsæt. Gennemgang af skolens værdiregelsæt. Bilag vedhæftet Forslag om at
valgholdet Kreativ Kommunikation lavet et smart ”Lay out” på side 4, så det blev velegnet til
ophængning på skolen. Andreas tager det med til valglærerne.

10. Issø skolens principper. Gennemgang af eksisterende principper mhp. en afklaring om de skal
revideres eller fastholdes. 5 Bilag vedhæftet Princippet Lejrskole: Linjen med specialklasserne skal
fjernes. Princippet Klassedannelse: PN omskriver bh kl. delen, så den passer med virkeligheden og
princippet tages på igen næste gang. Princippet Mad og måltid: JL omformulerer den øverste pind
og princippet tages på igen. Princippet Undervisningens organisering: Specialklasserne skrives ud
og princippet tages på igen. – Princippet Skole hjem godkendes som det er.

11.Undervisningsmiljøvurdering. Foreslås udsat til 2019, da Undervisningsministeriet har meddelt:
"Den nationale trivselsmåling vil blive igangsat i 1. kvartal 2019. Styrelsen for It og Læring vil
informere om igangsættelse, når tidspunktet for målingen er lagt fast." Udsat.

12.Evt.

Tanja Kristensen og Jesper Lundorff


